
Sabatini: Przepraszam Genoę i Preziosiego. Iturbe zostaje
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Był już jedną nogą w Genoi, dziś się oddalał, aż wreszcie zostaje w Romie.

Walter Sabatini rozwiał wszelkie wątpliwości, jeśli chodzi o transfer Iturbe

do zespołu Rossoblu. Dyrektor sportowy udzielił przed meczem wywiadu

dla Mediaset. 

 

Ibarbo i Iturbe na ławce...

- Iturbe i Ibarbo są niesamowici, są do dyspozycji. Jeśli chodzi o Iturbe, przepraszam

Genoę, gdyż zaakceptowałem negocjacje w sprawie sprzedaży, potem narodziły się

we mnie mocne wątpliwości. Chciałem go tam wysłać, gdyż grają rodzaj piłki

dostosowany do jego charakterystyki, jednak nie chciałem osłabiać Romy i

zmieniłem zdanie, stawiając Preziosiego w niefortunnej sytuacji, przepraszam jego i

całą Genoę.

 

Ibarbo?

- Victor miał pewne kłopoty, wysłuchaliśmy go, wolimy i chcemy go zatrzymać.

Zależy od niego, chcemy zatrzymać wszystkich naszych graczy.

 

Wymiana Ljajic-Juan Jesus?

- Sugestywna hipoteza, jednak niemożliwa na dzisiaj.

 

Bruno Peres?

- Nie, Bruno był długo na naszym radarze. Muszę jednak brać pod uwagę ogromny

rozwój Florenziego. Z nim, Maiconem i Torosidisem jesteśmy obsadzeni.
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